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nytt. Men du Hinni skall hjelpa honom sålunda, att Du läser med och
förhör först ett litet stycke i sender och sedan hela lexan. Derefter
förhör ni hvarandra ur tabellerna.

Hanna skrifver väl om alit, hvad här passerat.
Helsa Morfar hjertligt. Bed honom lära er examinera biommor, ett

par dagligen.
Har ni smörja för era stöfiar? Smörj dem sjelfva på aftnarne och

tvätta er sedan.
Gud vare hos er, älskade barn! Uppför er sä, att pappa icke får sorg.

Det är blott för er, jag ännu på jorden lefver. 10

Eder kärleksfulle fader.
J. V. S:n

H:fors d. 3 Aug. 1863.
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då Senatorn Snellman yttrade, — att som packhusinspektorn Taxell,1

hvilken den 7. Maj 1824. blifvit antagen till Sergeant vid f. d. Kejserliga
2:dra finska infanteriregementets Heinola bataljon och, efter den 21.
Februari 1829. erhället afsked från militärtjensten, den 30. Oktober
1834. utnämnts till kronolänsman i Pargas socken, hvarefter han intili
närvarande tid oafbrutet varit i tjensteutöfning, således tillbragt utöf
ver trettio år uti allmän tjenst, alhså och emedan Taxell jemväl uppnått
en ålder af något mer än sextio år, fann Senatorn godt, jemte bifali till
det sökta afskedet, på grund af Kejserliga kungörelserna den 31.
Januari 1816. och den 17. Juli 1849, tillägga Taxell en lifstidspension af 30

tvåtusen tvåhundra mark om året, motsvarande fulla beloppet af hans
å stat innehafde lön, att af honom tillgodonjutas från den 1. nästkom
mande September; hvarutom Senatorn ville meddela Taxell tillstånd att
framdeles, i händelse af återvunnen helsa, ånyo inträda i statens tjenst.
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S:t Petersburg d. 7 August 1863

Eu<er) Excellenz

Habe ich die Ehre das Promemoria des Herrn J. E. Giinzburg hiebey
zukommen zu lassen. Sie werden bemerken, dass der Herr G<ttnzburg>
den Cours auf London & Hamburg sogar höher ais in seiner ersten
Note, welche ich Ihnen heute morgen zeigte, angenommen hat (: womit
ich nicht ganz einverstanden bin:) indessen meint er, dass — wenn die 50
hiesige Bank, so wie bisher zu trasieren fortfährt, der Cours binnen
kurzem auf Pari gehen muss.

Den Herrn Baron Stieglitz habe ich zwar nur fluichtig gesprochen,
doch scheint er nicht geneigt ein Desirato Geschäft zu machen.

Soilte ich in diesen Tagen eine ffir die Bank gänstigere Proportion zu


